

Bicalutamide

【OBIC】Bicalutamide Sandoz 50mg/Tab

ATC Code : L02BB03

中文名：必可多 山德士 膜衣錠 50 毫克 «臺灣諾華»

適應症：與 LHRH 類似劑療法或手術去勢療法併用於進展性攝護腺癌。

藥理分類：Antiandrogen, Antineoplastic Agent.

用法用量：**Administration:** Orally, administer in the morning or evening, with or without food, but at the same time each day.

Dosage regimens:

Metastatic prostate cancer, Stage D2:

50 mg QD, in conjunction with a luteinizing hormone-releasing hormone (LHRH) agonist.

Missed doses: If a dose is missed, skip the missed dose and take the next dose at the next scheduled time; do not double the next dose.

不良反應：乳房觸痛、男性女乳症、熱潮紅、腹瀉、噁心、黃疸（肝功能變化）、虛弱、搔癢等。

交互作用：Warfarin(↑ risk of bleeding), domperidone(↑ domperidone exposure and ↑ risk of QT prolongation)

注意事項：1、本品禁用於婦女及兒童。

2、由於可能發生肝功能變化，故應考慮定期做肝功能檢測。大部份的變化預期會在 bicalutamide 治療的頭 6 個月內出現。

懷孕期：禁用。

授乳期：禁用。